
 

 

 

Verenigde commissie 

Notulen                                                                       Zitting van 5 december 2024 
 

 

 

 

Samenstelling: 

Aanwezig: 
De heer Peter Segers, Voorzitter; de heer Hannes Anaf, aangewezen-burgemeester; de heer Jan Van Otten, 
schepen; schepen; de heer Achraf El Yakhloufi, schepen; mevrouw Annemie Der Kinderen, schepen; de heer Stijn 
Adriaensens, schepen; de heer Luc Op de Beeck, schepen; mevrouw Kelly Verheyen, schepen; de heer Eric Vos; de 
heer Francis Stijnen; de heer Luc Debondt; de heer Reccino Van Lommel; de heer Paul Moelans; de heer Dieter De 
Quick; de heer Peter Janssens; de heer Wout Schafraet; de heer Koen De Busser; mevrouw Vicky Waterschoot; 
mevrouw Mieke Paulussen; mevrouw Liesbeth Langewouters; de heer Peter Maene; mevrouw Anisha Kemps; de 
heer Eric Diels; mevrouw Lisa Wils; de heer Jan Mevis; de heer Stan Van Hees; mevrouw Brigitte Pynenborg; 
mevrouw Laurien Op de Beeck; de heer Tijs Van der Veken; de heer Evy Theys; mevrouw Leen Borgmans; 
mevrouw Greet Oris 
 
Verontschuldigd: 
De heer Paul Van Miert, schepen; mevrouw Mieke Heymans, raadslid; de heer Kevin Janssen, raadslid. 
 
 
5 december 2024 19:30 - De voorzitter opent de openbare zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Notulen 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 
 
 

 
 

2. Inname van standpunten m.b.t. de agenda van de buitengewone algemene vergadering van vzw 
JeP op 17 december 2024 
 

Toelichting 
De gemeenteraad gaat over tot inname van standpunten over de dagorde van de buitengewone algemene 
vergadering van vzw Jeugdprogrammatie (JeP).  De gemeenteraad keurt de begroting 2025 van extern 
verzelfstandigd agentschap vzw JeP goed. De gemeenteraad keurt de wijziging van de statuten goed. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Dieter Pelckmans toelichting bij dit punt. 
Eric Vos zegt dat de verplaatsing van de maatschappelijke zetel logisch is op bestuursniveau, maar niet om de zetel 
van vzw Jep in heel België mogelijk te maken. 
Dieter Pelckmans antwoordt dat dit niet de intentie is; dat zou inderdaad vreemd zijn. Het bestuur kan beslissen 
zonder de goedkeuring van de algemene vergadering te hebben. 
Eric Vos zegt dat het vreemd zou zijn, maar hij doet de suggestie dat het bestuur kan beslissen om de zetel te 
verplaatsen binnen Turnhout of in de regio. 
Dieter Pelckmans antwoordt dat dit wordt meegenomen naar de volgende algemene vergadering. 
  



Francis Stijnen verwijst naar de presentatie waarin gemeld wordt dat er een verlies van 50 000 euro is en heeft 
daarover twee vragen: 1. Hoeveel zit er effectief in de reserves? en 2. Waren de middelen voor andere doelen 
bestemd?  
Dieter Pelckmans antwoordt dat er in 2023 ongeveer 300 000 euro in de fondsen zat. We zitten financieel veilig, 
maar deze oefening kan niet tien jaar doorgaan. Er waren dit jaar 15 000 euro minder uitgaven ten opzichte van 
vorig jaar. Vorig jaar werd de speelpleinwerking uitgebreid. Dat was toen nodig, maar die oefening zal wel gemaakt 
moeten worden bij de opmaak van de samenwerkingsovereenkomst met JEP. Er moet een keuze gemaakt worden 
over wat wel en niet wordt gedaan bij de opmaak van de samenwerkingsovereenkomst met JEP. En 2. Er zijn  
115 000 euro bestemde fondsen. 
 
 

 
 

3. Inname van standpunten over de dagorde van de bijzondere algemene vergadering van EVA VZW 
Kinderopvang Turnhout van 19 december 2024 
 

Toelichting 
De Gemeenteraad neemt standpunt in over de agenda van de bijzondere algemene vergadering van EVA vzw 
Kinderopvang Turnhout van 19 december.  
De budgetswijziging 2024 en budget 2025 wordt ter goedkeuring voorgelegd, ook een wijziging van statuten staan 
op de agenda van deze bijzondere algemene vergadering. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Ruben Luyckx toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

4. Heraanleg Mesesstraat, Dahliastraat en de voormalige Pidpa-site 
 

Toelichting 
Groep Infrabo maakte een bestek en kostenraming op voor de opdracht "Heraanleg Mesesstraat, Dahliastraat en de 
voormalige Pidpa-site". 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan het bestek en de kostenraming voor deze opdracht 
en de wijze van gunning te bepalen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sam Gevers, na inleiding van Achraf El Yakhloufi, toelichting bij dit punt. 
 
 

 
 

5. Wegenis- en rioleringswerken Slagmolenstraat en deel Steenweg op Zevendonk 
 

Toelichting 
Groep Infrabo maakte een bestek en kostenraming op voor de opdracht "Wegenis- en rioleringswerken 
Slagmolenstraat en deel Steenweg op Zevendonk". 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan het bestek en de kostenraming voor deze opdracht 
en de wijze van gunning te bepalen. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sam Gevers toelichting bij dit punt.  
Eric Vos benadrukt het belang van veilige verplaatsing voor jongeren en de toegankelijkheid naar de sportterreinen 
en wil zien hoe dit wordt geïmplementeerd.  
Achraf El Yakhloufi vermeldt dat de planning van kruispunt tot kruispunt zal verlopen en dat het project van een 
dergelijke grootte ongeveer twee jaar zal duren. Dit zal stapsgewijs aan de commissie worden gepresenteerd.  
Eric Vos benadrukt ook dat het ontwerp van wegen en fietspaden zeer veilig moet zijn en waarschijnlijk is 
opgenomen in het lastenboek.  
Sam Gevers stelt voor de plannen te bekijken en de antwoorden in het verslag op te nemen.  
Peter Segers stelt voor om de informatie per e-mail te versturen voor de volgende GR-vergadering en rond te sturen 
naar de raadsleden.  
Stan Van Hees vraagt of er ooit is overwogen om een dubbel fietspad aan te leggen.  
Sam Gevers bevestigt dat het gaat over een totale vernieuwing van rooilijn tot rooilijn, met nieuwe fietspaden aan 
beide zijden, zoals het nu ook is. 
  



Naar aanleiding van de vraag van raadslid Eric Vos kan je hieronder het plan uit het lastenboek terugvinden. 

 
 
 

 
 

6. Toelichting aanbestedingsdossier openbaar domein fase 1 – Parkwijk 
 

Toelichting 
Er wordt korte toelichting gegeven omtrent het aanbestedingsdossier openbaar domein fase 1 in de Parkwijk. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Sam Gevers toelichting bij dit punt.  
Eric Vos vraagt of alle wegenissen op het plannetje staan, want het lijkt een laag bedrag aan pakket van 
wegenissen.  
Sam Gevers antwoordt dat alles wat grijs ingekleurd staat, is inbegrepen.  
Stijn Adriaensens voegt toe dat er, in vergelijking met vroeger, veel meer rekening moet worden gehouden met 
waterinfiltratie: er wordt minder verharding voorzien dan vroeger. Een wadi aanleggen is minder duur dan een 
waterinfiltratiesysteem in beton. Dus zonder te ver in detail te treden, zou daar al een verschil kunnen zitten. 
 
 

 
 

7. Organisatie Turnhout Gravel - overeenkomst UCI Gravel World Series 2025 
 

Toelichting 
Het lokaal bestuur Turnhout heeft de optie toegezegd om Turnhout Gravel, qualifier UCI Gravel World Series, te 
organiseren op  zondag 23 maart 2025. Hiervoor is een overeenkomst opgemaakt tussen Golazo Sports NV en stad 
Turnhout. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel herhaalt dat de 57 000 euro directe kosten zijn en inherent zijn aan de organisatie ervan. Hij 
had graag geweten hoeveel de indirecte kosten bedragen, namelijk de kosten voor personeel, omkadering, 
veiligheid, enzovoort.  
Jan Van Otten antwoordt dat hij daar zo geen weet van heeft, maar hij zal een beraming bezorgen tegen de 
gemeenteraad. Al geeft hij wel mee dat een exacte beraming moeilijk is, maar hij zal de vergelijking maken met BK 
gravel.  
Reccino Van Lommel meent dat het interessant kan zijn. Het is ook niet de eerste keer dat het georganiseerd wordt, 
dus men zal daar wel een bepaald zicht op hebben. Men spreekt van een opbrengst rond 700 000 euro. Dat is veel, 
maar als er gesproken wordt over de totale uitgaven, is het belangrijk om te weten waarover dat dan exact gaat. Als 
er bijvoorbeeld extra politiepersoneel moet worden ingezet, moet die meerkost in rekening gebracht worden. Hij 
begrijpt dat dit een ruwe inschatting is.  
Jan Van Otten zal de prognose nog voor of tijdens de gemeenteraad bezorgen. 
 
  



Hieronder kan je een prognose terugvinden van de kosten dewelke gebaseerd werd op de voorbereiding van het BK-
gravel. 
 

Werkuren (raming) 

Dienst Werkuren 

Mobiliteit 38u 

Noodplanning 33u 

Technische ploegen 90u 

Evenementen: coördinatie/mede-organisatie 120u 

Promotie/communicatie 115u 

Perscommunicatie + fotografie 21u 

Totaal 417u 

Kostprijs personeelsinzet  (uurtarief € 35/u) € 14.595 

 
 

 
 

8. Besluit van de gouverneur tot goedkeuring van de jaarrekening 2023 Stad en OCMW 
 

Toelichting 
De jaarrekening 2023 werd vastgesteld op 24 juni 2024 en werd op 6 november 2024 goedgekeurd door de 
gouverneur van de provincie Antwerpen. Het besluit van de gouverneur tot goedkeuring van de jaarrekening over het 
financiële boekjaar 2023 van de gemeente en het openbaar centrum voor maatschappelijk welzijn van Turnhout 
wordt ter kennisneming aan de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn voorgelegd.  
Het besluit moet ter kennisname gebracht worden op de eerstvolgende vergadering van de gemeenteraad en van de 
raad voor maatschappelijk welzijn (met toepassing van artikel 332, §1, derde lid van het decreet van 22 december 
2017 over het lokaal bestuur). 
 
Notulen 
Bij afwezigheid van Paul Van Miert, licht Peter Segers dit kort toe. 
Peter Segers legt uit dat de gouverneur de jaarrekening goedgekeurd heeft zonder opmerkingen. Op zich is dat een 
gewone kennisname waar verder niet veel over te vertellen valt. Maar het is wettelijk verplicht om dit jaarlijks te 
agenderen op de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn. 
 
 

 
 

9. Aanduiding mandaten 
 

Toelichting 
In zitting van de gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn van 16 december 2024 zullen alvast 
onderstaande mandaten opnieuw worden ingevuld: 

• 4 gemeenteraadscommissies 

• Voorzitters van de gemeenteraadscommissies en de Verenigde commissie 

• Vervangers van de leden van het BCSD 

• Raad van bestuur Orion 

• Algemene vergadering en raad van bestuur AZ Turnhout 
Van zodra er van andere mandaten info toekomt, zullen deze ook geagendeerd worden op de eerstvolgende raad. 
 
Notulen 
Aan de hand van een presentatie geeft Peter Segers toelichting bij dit punt. 
Wout Schafraet vraagt of het voor een eenmansfractie ook nodig is om een akte in te dienen.  
Peter Segers geeft aan dat dit gevraagd wordt, puur om administratieve redenen. Zo staat er altijd iets op papier.  
Reccino Van Lommel weet dat er van sommige zaken een akte moet zijn. Hij vraagt of dat van de anderen formeel 
per mail bezorgd mag worden.  
Peter Segers antwoordt dat de drie akten al zijn bezorgd aan de fractieleiders. De anderen mogen per mail 
voorgedragen worden, liefst zo snel mogelijk en ten laatste op woensdag 11/12.  
Eric Vos vraagt hoe men tot het genderevenwicht zal komen bij de vertegenwoordiging van Orion.  
Peter Segers legt uit dat wanneer het niet klopt, dit moet worden opgelost door de grootste fractie. Voor zover 
geweten, zou het in orde komen. Er zijn vier experten. Nu zijn dat twee dames en één heer en er is één mandaat. 
Eén van de dames stelt zich ook ter beschikking. Daar is nog wat ruimte.  
Reccino Van Lommel vult aan met het gegeven dat het aan de meerderheid is om het op te lossen.  
Peter Segers zegt dat het aan de grootste fractie is om het op te lossen en iemand van het andere geslacht in te 
zetten. Maar er worden eigenlijk geen problemen verwacht.  
Wout Schafraet vraagt hoeveel mandaten er voor de algemene vergadering van Audio zijn.  
Peter Segers antwoordt dat dat één mandaat voor de Stad is en één voor het OCMW. 
 
 

 
  



10. Punten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 
 

10.1 World Football Association BV - wedkantoor Bingoal Turnhout - weigering aanvraag tot bekomen 
van een convenant 
Stijn Adriaensens geeft mee dat er door Wedkantoor Footbal association een aanvraag tot convenant werd 
ingediend op het Lode Peetersplantsoen. Dit zal niet worden niet toegestaan owv de nabijheid van opgelegde criteria 
en het bevindt zich in een kwetsbare omgeving.  
 

10.2 - NDA Warmte Parkwijk: Woonboog - stad Turnhout- Fluvius 
Stijn Adriaensens geeft mee dat ter aanvulling van de lopende overheidsopdracht “Warmte Parkwijk” een 
geheimhoudingsovereenkomst zal gesloten worden tussen Wooboog enerzijds en de Stad e Fluvius (als mede-
opdrachtgever) anderzijds. 
 

10.3 - Samenwerkingsovereenkomst OCMW Turnhout in kader van fietsen van SW vzw WEB Turnhout 
Ruben Luyckx geeft mee dat er een samenwerking met vzw Web wordt opgestart voor de aankoop van 
tweedehandsfietsen met een maximumprijs van 160 euro. Momenteel worden er fietsen vergoed door het Sociaal 
Cultureel Participatiefonds en uitgeleend vanuit het Fietspunt. Het OCMW zet in op het beschikbaar maken van 
fietsen omdat een fiets bijdraagt aan het verhogen van de zelfredzaamheid, weerbaarheid en het doorbreken van het 
sociaal isolement. 
Dieter De Quick vraagt of er zicht is op de kostprijs van de overeenkomst. 
Kelly Verheyen legt uit dat de totale kost niet gekend is, maar in de overeenkomst is overeengekomen dat men een 
fiets voor 150 euro kan kopen, wat normaal 300 euro kost, via het comité. Dus vaak de helft van de aankoop. Het is 
het voordeel van budget en de service. Er zal ook een mandje en een fietsslot mee geleverd worden. 
Peter Janssens wil graag weten wat er met de fietsen gebeurt die worden opgehaald door de Stad nadat ze gestolen 
werden en niet meer door de eigenaars worden opgehaald. 
Jan Van Otten legt uit dat die meestal vernietigd worden omdat het wrakken zijn. Fietsen die nog redelijk goed zijn, 
worden aan scholen gegeven voor de opleiding fietsenmaker. En zij kunnen daarmee aan de slag gaan.  
 
 

 
 

11. Uit het college 
 
Notulen 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
 

 
 
Charlotte Verboven 
Commissiesecretaris 


